
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 24. april 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 257
Har ministeren et overblik over, hvor mange virksomheder, som f.eks. Vald. Birn Jern-
støberi fra Holstebro, der har søgt om lønkompensation for over en måned siden på
baggrund af coronakrisen, men endnu ikke har modtaget den lovede kompensationen? I
givet fald bedes ministeren redegøre for, hvor mange virksomheder, som den ovennævn-
te, der endnu ikke har modtaget deres nødvendige lønkompensation.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Kristian Jensen (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 7. maj 2020.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Jensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Lars Christian Lilleholt
formand
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